

For office use only

Visa No.

ERV No.



ONE PASSPORT
PHOTO
5cm X 5cm
2" X 2"
Do not paste or staple

THE HIGH COMMISSION OF THE UNITED REPUBLIC OF TANZANIA
50 RANGE ROAD., OTTAWA, ONTARIO, K1N 8J4, TEL: 613 232 1509; FAX: 613 232 5184
E-MAIL: contact@tzrepottawa.ca; WEB: www.tzrepottawa.ca
VISA APPLICATION FORM
(Visa regulations and requirements on next page)

- Surname/Family Name;.....Gender (M/F):.....
- Given names:.....Marital Status:
(PLEASE PRINT ALL NAMES CLEARLY, NO INITIALS)
- Place of birth (City, Country)..... Date of birth (DD/MM/YY).....
- Nationality at birth: Present nationality:.....
- Current address: City:
- Province:..... Postal Code: Country:.....
- Tel: Home:Office:..... E-mail:
- Occupation:
- Passport number: Place of issue (City):.....
- Date of issue (DD/MM/YY):..... Expiry date (DD/MM/YY):.....
- Purpose of visit:

<input type="checkbox"/>	Tourism, Leisure, Holiday,	<input type="checkbox"/>	Other business: work, volunteer work , research, filming.	<input type="checkbox"/>	Various
<input type="checkbox"/>	Visiting friends, relatives	<input type="checkbox"/>	Study, Internship	<input type="checkbox"/>	Diplomatic
<input type="checkbox"/>	Mission	<input type="checkbox"/>	Transit	<input type="checkbox"/>	Official
<input type="checkbox"/>	Business, Meeting, Conference	<input type="checkbox"/>	Health Treatment	<input type="checkbox"/>	Same day visitor

If other than Tourism or Visiting, please provide further details:.....

12. Address in Tanzania, including reference:

13. Requested number of entries: Single Double Multiple

14. Date leaving Canada: Date entering Tanzania:
If Double or Multiple entry, indicate last date of entry into Tanzania:

15. Duration of (each) stay: Date of departure

16. Declaration: I hereby declare that the information stated above is true and correct:

Signature of applicant: Date:

Payment: CQ M.O. CASH / Single \$75 Double: \$120 Multiple \$150

TO APPLY FOR A VISA, PLEASE READ THE INSTRUCTIONS VERY CAREFULLY & SEND THE FOLLOWING REQUIREMENTS:

1. Your **VALID** passport – valid at least **SIX MONTHS** from the date of exit. Your passport should have at least three empty pages.
2. One **RECENT** high resolution passport photograph. 5 cm X 5 cm, 2”X 2”. Photo booth photos accepted (make sure background is light). The High Commission will not accept other substitutes.
3. A fee of \$75.00 CDN for a single-entry visa. **EXACT CHANGE ONLY. CASH OR MONEY-ORDER ONLY** (Payable to the Tanzania High Commission). **NO PERSONAL CHEQUES, NOR CERTIFIED CHEQUES.**

Double-entry fee: \$120 CDN for 6 months
Multiple-entry fee: \$150 CDN for 12 months.

Please note that **ONE YEAR MULTIPLE-ENTRY VISAS** are required for all nationals of the US (\$150 CDN) and Pakistan (\$300 CDN).

4. In case of a business trip, we require a **BUSINESS LETTER** from your company or an **INVITATION LETTER** from Tanzania – with letterhead & signature.

If one is visiting for studying, work reasons or volunteer work, we require an **OFFICIAL INVITATION LETTER FROM TANZANIA**, complete with letterhead & signature.

If one is visiting for filming, journalism or research, please provide a letter from Tanzania showing proof that the necessary permits have been obtained.

5. A return courier envelope. Method of payment secured by the client. **NO COD OR HOLD FOR PICK UP.** (If using a waybill, make sure an account number or credit card number is written). If residing in the Ottawa region, one can drop off and pick up package in person.

Visa processing time is within **FIVE** working days.

Please note that the single-entry visas are valid for **3 MONTHS.**

LISEZ S'IL VOUS PLAÎT LES INSTRUCTIONS TRÈS SOIGNEUSEMENT ET ENVOYEZ LES EXIGENCES SUIVANTES :

1. Votre passeport **VALIDE** – valide pour au moins **SIX MOIS** de la date de sortie de la Tanzanie. Votre passeport devrait avoir au moins trois pages vides, libres de toute empreinte.
2. Une photo de passeport haute résolution **RECENTE**. 5cmX5cm, 2”X2”. Les photos de cabine distributrices sont acceptées (assurez-vous que le fond est de couleur claire). Le Haut Commissariat n’acceptera pas d’autres substituts.
3. Les honoraires de 75.00\$ CDN pour un visa d’entrée simple. **MONTANT EXACT SEULEMENT. COMPTANT OU MANDAT POSTAL SEULEMENT** (Payable à la Tanzania High Commission). **AUCUN CHEQUE, PERSONNEL, NI CHEQUES CERTIFIÉS** ne seront acceptés.

Honoraires d’entrée double : 120 \$CDN pour 6 mois.

Honoraires d’entrée multiples : 150 \$CDN pour 12 mois.

Veuillez noter qu’**UN VISA D’ENTRÉES MULTIPLES D’UN AN** sera exigé pour **TOUS** les détenteurs de passeport **Américains** (150 \$CDN) et **Pakistanaï** (300 \$CDN).

4. En cas de voyages d’affaires, nous exigeons une **LETTRE D’AFFAIRES** de votre société ou une **LETTRE D’INVITATION** de la Tanzanie.

Si on visite pour les études, des raisons de travail ou pour le bénévolat, nous exigeons une **LETTRE D’INVITATION OFFICIELLE DE LA TANZANIE** étant sur une page entête et avec une signature.

Si on visite pour le tournage de documentaires, le journalisme ou pour faire de la recherche, **fournir une photocopie des permis obtenus au préalable.**

5. Pour ceux qui habitent à l’extérieur d’Ottawa, inclure une enveloppe de courrier de retour poste prioritaire ou port express. Méthode de paiement garanti par le client. **AUCUN contre remboursement (COD) ou retenue pour ramassage (Hold for pickup)**. [En utilisant une lettre de transport (Waybill), assurez-vous qu’un numéro de compte ou un numéro de carte de crédit y est inscrit]. Pour ceux qui habitent dans la région d’Ottawa, les passeports peuvent être apportés en personne directement au bureau.

Le temps pour traiter un visa est de **CINQ** jours ouvrables ou moins.

Un visa d’entrée simple a une durée de **3 mois.**

Visas are NOT post-dated. ALL visas are valid from the date of issue – the validity of which begins during the five day processing time, once full application is received. (The visa validity refers only to the time frame in which to enter the country. The stay will be granted at the time of entry).

Vaccination Requirements: Yellow Fever inoculation is mandatory for visitors transiting through South America, West, Central and East Africa. Otherwise, there is no mandatory inoculation required to enter the country. Precautions for malaria are always recommended. Please consult a travel clinic physician for additional recommendations.

Opening hours: The Visa Department is opened Mondays to Fridays from 09H00 to 16H00.

FOR OTHER INQUIRIES, PLEASE CONTACT THE VISA DEPARTMENT AT 613 232 1509 EXT. 2.

Les visas ne sont pas postdatés. Tous les visas sont valides de la date d'émission – la validité commence durant les cinq jours de traitement, une fois la demande complète reçue. (Ceci est le temps que vous avez pour entrer en Tanzanie, et le temps de séjour commence de la journée dont vous entrez en Tanzanie).

Exigences de Vaccination : l'inoculation de fièvre jaune est obligatoire pour des visiteurs transitoires passant par l'Amérique du Sud, l'Afrique de l'Ouest, l'Afrique de l'Est, et de l'Afrique Centrale. Autrement, il n'y a aucune inoculation obligatoire exigée pour entrer au pays. On recommande toutefois de prendre des précautions pour la malaria. Consultez s'il vous plaît un médecin de clinique de voyage pour des recommandations supplémentaires.

Heures d'ouverture : le Département des Visas est ouvert du lundi au vendredi de 09H00 à 16H00.

POUR DES RENSEIGNEMENTS SUPPLÉMENTAIRES, ENTREZ S'IL VOUS PLAÎT EN CONTACT AVEC LE DÉPARTEMENT DE VISA AU 613 232 1509 POSTE 2.